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COMISSIÓ PERMANENT 
 

Acta de la sessió del 11 d’abril del 2013 

 

Sota la presidència del Sr. Carles Agustí, Comissionat de Participació Ciutadana i 

Associacionisme, s’inicia la sessió a les 19:00 hores, a la Sala Lluís Companys  

 

Assistents  

Sr. Albert Claret, president del Consell de Joventut de Barcelona (CJB) i vicepresident 

primer del Consell de Ciutat; Sr. Alejandro Goñi, president de PIMEC-Comerç i 

vicepresident segon del Consell de Ciutat; Sr. Emilio Ruiz, de l’apartat de Persones del 

Registre Ciutadà; Sra. Yolanda Españó, en nom de la Federació d’Associacions de Mares i 

Pares d’Alumnes de Catalunya (FAPAC); Sr. Carles Aledo, de l’apartat de Persones del 

Registre Ciutadà; Sr. Jordi Galligó, en representació del Consell Assessor de la Gent Gran;  

Sra. Raquel Díaz, en representació del Consell Rector de l’Institut Municipal de Persones 

amb Discapacitat (IMD); Sr. Guillem Espriu del Partit Socialista de Catalunya (PSC); Sra. 

Elisenda Rius, de l’apartat de Persones d’Especial Rellevància; Sr. Enric Estrenjer, de 

l’apartat de Persones d’Especial Rellevància Ciutadana; Sra. Eulàlia Perarnau, en nom del 

Secretariat d’ Entitats Sants, Hostafrancs i la Bordeta; Sr. Enric Canet, en representació de 

Casal dels Infants per l’acció social als barris. 

 

Assisteix com a convidada la Sra. Sònia Recasens, Segona Tinent d’Alcalde d’Economia 

empresa i ocupació. 

 

Assistits per la Sra. Berta Clemente, secretària del Consell de Ciutat, i pel Sr. Orland Blasco. 

S’excusen 

 Sr. Joaquim Forn, Primer Tinent d’Alcalde; Sra. Victòria Miquel, en nom del Consell 

d’Associacions de Barcelona( CAB); Sra. Roser Vallhonesta, en nom del Consell Ciutadà 

d’Horta-Guinardó; Sr. Jordi Gras, representant del Consell Ciutadà de Sant Martí; Sr. Jordi 

Portabella d’ Unitat per Barcelona (UpB); Sr. Joaquim Mestre en representació del Grup 

d'Iniciativa per Catalunya Verds-Esquerra Unida i Alternativa (ICV- Euia); 
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ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació de l’acta anterior  

2. Activitat del Consell.  

3. Intervenció de la Segona Tinent d’Alcalde Ima. Sra. Sònia Recasens: Taula Barcelona 
Creixement i Barcelona GROWTH  

4. Valoració del plenari  

5. Torn obert de paraula  

 

1. Aprovació acta darrera permanent i seguiment  acords. 

El Sr. Carles Agustí  excusa  els membres que no han pogut venir i fa repàs dels acords. 

Explica que avui assistirà a la permanent la  segona Tinent d’Alcalde. El grup de treball de 

treball de pressupostos es va reunir el passat dia 3 d’abril i va presentar un text al plenari 

que insta a govern i grups d’oposició a pactar uns pressupostos per Barcelona. 

També afegeix que cal treballar en el consell consultiu de BTV i que així s’està fent. 

 

2. Activitat del Consell.  

El Sr. Carles Agustí explica que es convocarà un grup de treball per a preparar la renovació 

del consell, també explica que ara s’està reformant la normativa i que es donarà retorn al 

Consell de Ciutat. Afegeix que es seguiran convocant sessions temàtiques conjuntes entre 

el Consell de ciutat i CMAB, el proper dia 28 de maig  es farà una permanent conjunta amb 

el CMAB per parlar del pacte del temps amb la Regidora Irma Rognoni. 

El Sr. Carles Agustí explica que el proper plenari serà transmès en streaming. 

El Sr. Alejandro Goñi comenta que va anar als premis de Usos del temps, com a PIMEC, i 

va proposar que el Consell de Ciutat es pogués incorporar al jurat. S’acorda demanar-ho 

com a permanent. 
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3. Intervenció de la Segona Tinent d’Alcalde Ima. Sra. Sònia Recasens: Taula Barcelona 

Creixement i Barcelona GROWTH  

El Sr. Carles Agustí presenta a la Segona Tinent d’Alcalde Sònia Recasens, li agraeix la seva 

assistència que, a més, dóna compliment a un acord de permanent. 

INTERVENCIÓ DE LA SRA. SÒNIA RECASENS. 

S’entrega als assistents el document  “Barcelona creixement, 30 mesures per a l’impuls 

econòmic. Entre tots” 

Primer de tot, vol explicar que Barcelona Creixement continua existint i no s’ha substituït 

per Barcelona Growth. 

Barcelona Creixement és una iniciativa col·lectiva liderada i presidida per l’Alcalde que té 

com a objectiu  garantir condicions idònies per a generar condicions per al creixement 

econòmic. En aquesta plataforma hi ha patronals, sindicats, altres administracions com la 

Generalitat... Tot aquell que té coses a dir sobre la crisi a Barcelona pot participar, però no 

només per quedar-nos amb el concepte crisi, sinó també per ser propositius en la 

regeneració econòmica. 

Barcelona Growth  Té com a objectiu col·locar la marca Barcelona  internacionalment. Un 

paraigües que aplega cinc incitaves amb l’objectiu de cercar estratègia global i cercar 

empreses. 

Vol insistir en el tema d’atenció a l’empresa, que vol ser un banc de recursos com a la 

finestreta única, valora molt important poder conèixer la realitat per a fer accions de 

millora. 

Vol finalitzar explicant que Barcelona Creixement i Barcelona Growth no es substitueixen 

sinó que es complementen, Barcelona Creixement aporta idees que s’acaben 

desenvolupant a Barcelona Growth. 

 

El Sr.Jordi Galligó explica que li sembla bé la incitava però necessita temps, ell valora que 

és un procés llarg i demana altres mesures més immediates.  
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La Sra. Sònia Recasens afirma que cal treballar en dos sentits, les coses immediates i 

també generar projectes a llarg termini i que són accions complementàries, cal també 

mirar a deu anys vista i dissenyar què volem arribar a ser com a ciutat. 

El Sr. Enric Canet Valora que cal més dones en el món econòmic que veu molts noms 

d’homes als participants. 

La Sra. Sònia Recasens respon que, certament, cal lluitar per la presència femenina, però 

afirma que als grups de treball venen moltes dones, el que passa és que els titulars de les 

organitzacions solen ser homes, ja que el sostre de vidre és un factor que està d’acord que 

cal lluitar per vèncer. 

La Sra. Elisenda Rius afirma que li sembla una bona iniciativa. Demana que Barcelona 

tingui pressupostos i explica que així es va demanar al plenari del Consell de Ciutat del 

passat dia 8 d’abril. 

La Sra. Sònia Recasens Explica que és conscient del tema dels pressupostos i que ha 

destinat molt esforços en que pogués ser, tot i així explica que amb el pacte acordat amb 

el Partit Popular ha permès desbloquejar 350 milions i que això és un fet també important 

i positiu. 

 

4. Valoració del plenari  

Tots els membres de la permanent valoren  positivament el plenari, així com l’anterior van 

valorar que no hi havia hagut participació aquest el valoren com a molt participatiu i amb 

gran nivell d’intervencions. 

La Sra. Berta Clemente valora que cal agrair als membres del grup de treball de Teixit 

Associatiu i abordatge de la crisi la gran feina que van fer per a preparar les intervencions. 

El Sr. Jordi Galligó expon que no entén perquè si el Reglament va ser aprovat per la 

permanent alguns membres de la permanent van votar en contra al plenari. 

El Sr. Guillem Espriu exposa que la divergència és positiva i forma part de la participació i 

que cal que continuem treballant la discrepància 

La Sr. Elisenda Rius també afirma que està d’acord amb que la divergència és positiva. 
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El Sr. Carles Agustí respon que està d’acord amb Sr. Espriu i que, a més  a més, els 

mateixos membres que van  votar en contra al plenari  ja havien manifestat no estar 

d’acord a la pròpia permanent. 

5. Torn obert de paraula  
 
Cap intervenció  
 

A les 20:30 s’aixeca la sessió, certifica la secretària del consell. 

 

 

Berta Clemente  

Secretària del Consell 

 

 

 

ACORDS 

 

 Demanar que el Consell de ciutat formi part l’any que ve del jurat dels 

premis d’usos del temps. 

 

 


